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Цырендоржиева Д. Ш. 

Ц 975  Феномен харизмы личности / Д. Ш. Цырендоржиева,  

Д. Б. Хобракова. Улан-Удэ: Издательство Бурятского госуниверситета, 

2022. 176 с. ISBN 978-5-9793-1706-9 
В монографии раскрыто возникновение и становление понятия «харизма». Вы-

явлены существенные признаки феномена харизма, основные формы его прояв-

ления  в современном обществе. Разработаны критерии типологизации носителей 

харизмы. На основании этого предложена более полная и подробная классифика-

ция типов харизматических личностей. Выделены основные факторы, определя-

ющие процесс их становления. Представлена последовательность действий лич-

ности в современном обществе, чтобы стать харизматической личностью. Изда-

ние предназначено для всех интересующихся философской проблематикой. 

  
  Tsyrendorzhieva D. Sh.  

The phenomenon of personality charisma / D. Sh. Tsyrendorzhieva,    

D. B. Khobrakova. Ulan-Ude: Buryat State University Publishing 

Department, 2022. 176 p. ISBN  978-5-9793-1706-9 
The manuscript examines the emergence and development of the concept «charisma». 

It explores the essential features of the phenomenon of charisma and the main forms of 

manifestation of charisma in contemporary society. The book outlines the typology of 

charisma bearers. Drawing on this, the book provides more complete and detailed 

classification of the types of charismatic personalities. The manuscript identifies the 

main factors that determine the process of becoming a charismatic personality. The 

book sketches out the sequence of actions for an individual to become a charismatic 

person in contemporary society. This publication is intended for people interested in 

philosophical problems. 
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